
 

Sommertræf 2024 

Etiopienforeningen 

 

Generalforsamling 2024 

 
Dagsorden: 
  

1. Valg af dirigent 
 
2. Formandens beretning 
 
3.  Regnskabsaflæggelse 
 
4.  Behandling af indkomne forslag 
 
5.  Fastsættelse af kontingent 
 
6.  Valg af 4 bestyrelsesmedlemmer og 2 suppleanter 
 
7.  Valg af 1 revisor og 1 revisorsuppleant 
 
8.  Eventuelt 
 

 
Referat: 
 
Ad. 1 Der var ingen der meldte sig som dirigent, så Formanden påtog sig rollen. 
 
Ad. 2 Bestyrelsen havde initieret et træf i Kolding i efteråret 2023, hvor der var stort 

fremmøde i Trampolin land. Ellers har der ikke været andre aktiviteter end 
afholdelse af bestyrelsesmøder for planlægning af sommertræffet 2024. 

 
Ad. 3 Der var sidste år et underskud i foreningen. Dette betragtede bestyrelsen som 

værende en naturlig del af en begyndende nedlukning af foreningen. Der er 
ingen nye medlemmer, da adoption fra Etiopien ikke længere er en mulighed. 
I år deltog 2 ”nye” familier, som har haft pause fra deltagelse i træf. 
Der er  50.000 i aktiver i foreningen, som forventes nedskrevet med omkring 
10.000 kr. for udgifter til afholdelse af Sommertræf 2024.  

 
Ad. 4  Det blev besluttet at udskyde behandling af indkomne forslag til efter punkt 6. 

 
  



 

Sommertræf 2024 

Etiopienforeningen 

 

Forslaget om at ændre teksten i §9 stk. 2 fra: 
” Ved opløsning tilfalder foreningens midler sponsorbarnet indtil der ikke er 
flere midler, efter den opløsende generalforsamlings nærmere bestemmelser” 
til: 

 ”Ved opløsning tilfalder foreningens midler foreningen Adoption og Samfund” 
blev forkastet.  
 
Der var mange forslag til, hvordan foreningens midler kan bruges ved en 
opløsning. Det er op til den nye bestyrelse at få ændret teksten i vedtægterne, 
da ”Sponsorbarnet”, som er bosiddende i Etiopien, er fyldt 30 år. 

 
Ad. 5 Det blev besluttet at bibeholde det årlige kontingent på 150 kr. 
 
Ad. 6 Den siddende bestyrelse valgte samlet at gå af. Den nye bestyrelse består af: 
  Tina Nisted 
  Majbrit Bech 
  Tanja Gjødvad 
  Thomas Ågaard 
  

De 2 nyvalgte suppleanter er: 
  Johanne Hass 
  Anette Munkholm Wätjen 
 
Ad. 7 Der blev valgt ny revisor og revisor suppleant som er hhv.: 
  Marianne Clement og 
  Christian Borch 
 
Ad. 8  Den nye bestyrelse ønsker, som den afgående, at inkludere børnene i 

foreningen ift. hvilke aktiviteter, der skal være til næste års sommertræf. 
Derfor blev børnene indkaldt til en samling efter aftensmaden. 
 

 Der var kritik af at ”Matas damen” ikke var blevet gen-inviteret til årets træf. 
Den afgående bestyrelse fortalte, at nogle børn ikke havde følt sig 
”imødekommet” ifm. uheldige udtalelser om deres udseende og herkomst 
sidste år. 

 
 Pga. kritik af manglende aktiviteter for børnene til årets træf, fortalte den 

afgående bestyrelse at med så få deltagende børn (ca. 20), var det svært at 
finde på passende indlæg/aktiviteter eller at få nogen ud til så få 
tilhører/deltagere. 


